

# 目 次

## 试验研究

- 耐热苦瓜新品种‘翠丰’的选育 ..... 陈中钊,许端祥,杜文丽,等(1)
- 龙眼果实挂树保鲜前后糖组分含量的变化 ..... 陈秀萍,胡文舜(5)
- ‘红宝’草莓无土育苗技术试验 ..... 杨志敏,郑益平,彭元层,等(10)

## 研究简报

- 8个柑橘品种在闽东地区的引种表现 ..... 林 旭,侯凯强,陈录安,等(15)
- 亮斑扁角水虻虫砂的理化性质及其对铁皮石斛生长的影响 ..... 阮传清(19)
- 福州地区路易斯安那鸢尾品种园林应用综合评价 ..... 张迎辉,林 钧,林龙海,等(22)

## 实用技术

- 福建省莲雾主要病虫害及其防治 ..... 许 玲,魏秀清,章希娟,等(28)
- 黑木耳袋料露地栽培提质增效集成关键技术 ..... 彭传尧(32)
- 建阳橘柚标准化栽培技术 ..... 陈 婷,张水生,刘鑫铭,等(35)
- 火龙果良种与高优栽培技术 ..... 陈振彬(38)
- 琯溪蜜柚高接换种提高成活率的关键措施 ..... 李金盾(41)

## 调研论坛

- 福州发展橄榄百亿产业的调查报告 ..... 许长同(44)
- 夏季栽植乔木提高成活率的探析——以南京居住区绿化为例 ..... 穆俊成,唐晓岚(49)
- 福建南亚热带地区多油辣木主要病虫害调查 ..... 王小安,叶新福,韦晓霞,等(55)

## 信息广告

- ‘东红’猕猴桃简介 ..... (封二、封三)

# MAIN CONTENTS

A New Heat-Resistance Bitter Gourd Cultivar ‘Cuifeng’ .....	
.....	CHEN Zhong-shan, XU Duan-xiang, DU Wen-li, et al(1)
Changes of Sugar Componets in Longan Fruit Keeping Fresh on Trees before and after Preservation .....	
.....	CHEN Xiu-ping, HU Wen-shun(5)
Experiment on Soiless Seedling Cultivation of ‘Hongbao’ Strawberry Varieties .....	
.....	YANG Zhi-min, ZHENG Yi-ping, PENG Yuan-chen, et al(10)
Introduction Performance of 8 Citrus Cultivars in Eastern Fujian Province .....	
.....	LIN Xu, HOU Kai-qiang, CHEN Lu-an, et al(15)
Physicochemical Properties of <i>Hermetia illucens</i> Sandworm and Its Effects on Growth and Yield of <i>Dendrobium officinale</i> .....	
.....	RUAN Chuan-qing(19)
Comprehensive Evaluation for Landscape Application Value of <i>Louisiana iris</i> in Fuzhou Area .....	
.....	Zhang Yinghui, Lin Jun, Lin Longhai, et al(22)
Major Diseases and Pests and Their Control of Wax Apple in Fujian Province .....	
.....	XU Ling, WEI Xiu-qing, ZHANG Xi-juan, et al(28)
Integrated Key Underground Cultivation Techniques of Improving the Quality and Increasing Efficiency of Black Fungus with Bag Materials .....	
.....	Peng Chuan-yao(32)
Standardized Cultivation Techniques of Jianyang Tangelo .....	
.....	CHEN Ting, ZHANG Shui-sheng, LIU Xin-ming, et al(35)
Excellent Varieties and High Quality Cultivation Techniques of Pitaya .....	
.....	CHEN Zhen-bin(38)
Key Measures to Increase Survival Rate of Top Grafted Pomelo cv. ‘Guanximiyou’ for New Varieties .....	
.....	LI Jin-dun(41)
Investigation Report on the Development of Ten Billions of Olive Industry in Fuzhou ...	XU Chang-tong(44)
Analysis of Increasing Survival Rate of Arbor Trees Grown in Summer with Green of Residential District in Nanjing as Examples .....	
.....	MU Jun-cheng, TANG Xiao-lan(49)
Report of Major Pest and Disease Investigation of <i>Moringa leifera</i> Lam. in Subtropical Region of Fujian Province .....	
.....	WANG Xiao-an, YE Xin-fu, WEI Xiao-xia, et al(55)